

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-SALHIAH INVESTMENT AND REAL ESTATE DEVELOPMENT Date: 08-07-2024 09:08:26 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصالحية للإستثمار والتطوير العقاري التاريخ: AM 09:08:26 2024-07-08 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of AL-SALHIAH INVESTMENT AND REAL ESTATE DEVELOPMENT cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 13:00 on 23-07-2024 at zoom to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الصالحية للإستثمار والتطوير العقاري دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 23-07-2024 الساعة 13:00 في زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Dismissing the Board of Directors, its Chairman or one of its members.</p>	<p>إقالة مجلس الإدارة او رئيسه او احد اعضائه</p>
<p>0</p>	<p>اقالة اعضاء المجلس وانتخاب اعضاء مجلس جديد</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Abeer Awaabdeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Abeer Awaabdeh</p>